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Abstract (en)

1. A device comprising on a rotating platform (11, 11') inserted in a wall, a fire-place body (13, 13', 113) connected to a flue (20, 120) by a hood (16)
and a discharge tube (18), characterized in that, for the purpose of rendering it available to the corner region of at least two walls defining a plurality
of living volumes (A, B, C, D), the device comprises, inside a cylindrical recess substantially centered on the geometric axis (122) of the flue (20,
120), the arrangement on said rotating platform (11, 11') around the fire-place body (13, 13', 113) of a movable storage zone divided into a plurality
of pigeon-holes (151, ..., 156) by a set of movable partitions (14, 141, ..., 147, 214, 214a, 214b) adapted to be placed, by a circular permutation,
between said walls and the fire-place body (13, 13', 113) and thus defining for the fire-place body a series of positions respectively oriented toward
the various volumes (A, B, C, D) of said plurality of living volumes.

Abstract (fr)

Cheminée tournante multifonctionnelle constituée par un dispositif comportant, sur un équipage tournant inséré dans une paroi, un corps (13) de
cheminée raccordé a un conduit de fumée (20) par un avaloir et une tubulure d'évacuation, caractérisé en ce que, pour desservir la zone d'angle
d'au moins deux parois délimitant une pluralité de volumes de séjour, le dispositif comporte, a l'intérieur d'un dégagement cylindrique sensiblement
centré sur I'axe géométrique du conduit de fumée (20), 'aménagement sur un plateau tournant (11), autour du corps (13) de cheminée d'une zone
mobile de rangement divisée en une pluralité de casiers par un jeu de cloisons mobiles (14) adaptées a se placer, par permutation circulaire, entre
lesdites parois et le corps (13) de cheminée en déterminant ainsi pour ce dernier, une série de positions respectivement orientées vers les divers
volumes de ladite pluralité de volumes de séjour.
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